
 

 

 

Protokół nr 1 
z posiedzenia Rady Uczelni  

Akademii Sztuk Pięknych im. Władysława Strzemińskiego w Łodzi  
w dniu 22 stycznia 2025 roku 

 
 
Posiedzenie Rady Uczelni odbyło się w siedzibie Akademii. Spotkanie rozpoczęło się o godz. 15.00. 
W posiedzeniu uczestniczyli Członkowie Rady Uczelni:  
Jacek Michalak - Przewodniczący Rady Uczelni  
Lidia Choczaj 
Anna Wrzesień 
Krzysztof Dudek 
Dariusz Leśnikowski 
Piotr Stachlewski 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Uczelni, Jacek Michalak, który przywitał członków Rady 
i stwierdził kworum. Poinformował, że do Przewodniczącej Samorządu Studenckiego zaproszenie 
zostało wysłane. W dalszej części poinformował, że Przewodnicząca Samorządu Studenckiego Yana 
Kucher przygotowuje pracę dyplomową i w związku z tym chciałaby zrezygnować z przewodniczenia 
Samorządowi. Do dnia spotkania Rady Uczelni aby Samorząd Studencki nie wybrał nowej 
przewodniczącej/przewodniczącego.   
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, obejmujący: 

1. informację na temat zakończenia pracy Rady Uczelni ASP kadencji 2021-2024; 
2. przyjęcie Regulaminu Rady Uczelni; 
3. przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Rady Uczelni; 
4. wybór Sekretarza Rady – podjęcie stosownej uchwały; 
5. przygotowanie do spotkania z Kierownictwem Uczelni (Rektorem, Prorektorami, 

Kanclerzem, Kwestorem); 
6. sprawy różne. 

Porządek został jednogłośnie zaakceptowany w głosowaniu jawnym. 
Następnie Przewodniczący poinformował, że nie zaprosił na spotkanie Rady przedstawicieli 
związków zawodowych gdyż pierwsze spotkanie Rady Uczelni Kadencji 2025-2028 ma charakter 
organizacyjny. 
Następnie Przewodniczący przedstawił w skrócie działania Rady Uczelni poprzedniej kadencji, ze 
szczególnym uwzględnieniem ostatniego roku jej funkcjonowania. Dodał, że wszystkie protokoły 
oraz uchwały RU kadencji 2021-2024 dostępne są na stronie BIP ASP. Poinformował, że w dniu 29 
stycznia br. przedstawi Senatowi ASP Sprawozdanie z działalności Rady Uczelni w 2024 roku. 
W kolejnym punkcie porządku obrad członkowie RU dyskutowali nad treścią Regulaminu Rady. 
Uzgodniono, że w treści Regulaminu RU kadencji 2021-2024 wprowadzone zostaną niezbędne 
aktualizacje dotyczące dat. W głosowaniu jawnym członkowie RU jednogłośnie przyjęli treść 
Regulaminu RU kadencji 2025-2028.  
W dalszej części posiedzenia realizując wcześniej przyjęty porządek obrad przystąpiono do wyboru 
Sekretarza Rady. Przewodniczący zaproponował kandydaturę Pani Lidii Choczaj na Sekretarza Rady. 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie wybrano Panią Lidię Choczaj Sekretarzem Rady. 
Przewodniczący poinformował, że planuje aby w kolejnym spotkaniu Rady uczestniczyło 
Kierownictwo Akademii. W dyskusji, w której uczestniczyli wszyscy obecni na posiedzeniu 
członkowie Rady stwierdzono, że takie spotkanie jest wskazane. Jednak ze względu na spiętrzenie 
różnego rodzaju działań związanych, przede wszystkim, z obchodami jubileuszu 80-lecia Akademii 
takie spotkanie powinno odbyć się w marcu br. – wypowiedzi Anny Wrzesień i Lidii Choczaj. Pozostali 



 

 

członkowie RU zgodzili się, że spotkanie winno odbyć się po obchodach jubileuszowych.  
W ostatnim punkcie obrad Krzysztof Dudek zaproponował aby Rada w związku z jubileuszem 
powstania Akademii przyjęła specjalną uchwałę, jednocześnie zobowiązując się do jej 
zredagowania. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie o godz. 16.00.  
 
 
        Przewodniczący RU ASP 
 
                Jacek Michalak 


